
Nr ORr. 0002.2.2014 

 

P R O T O K O Ł     Nr  XXXII / 14 

 

z sesji Rady Miejskiej w Witkowie, odbytej w dniu 28 marca 2014r. o godz. 12,00 w sali 

posiedzeń Urzędu GiM, pod przewodnictwem p.Bogusława Mołodeckiego – 

Przewodniczącego Rady 

 

Uczestniczący w sesji Radni – zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Uczestniczący w sesji goście oraz sołtysi i przewodniczący Zarządów Osiedli – zgodnie z 

listami obecności, stanowiącymi załączniki do niniejszego protokołu. 

 

 

 Otwarcia sesji dokonał p.Bogusław Mołodecki – Przewodniczący Rady. Powitał 

zebranych, w szczególności Posła na Sejm RP Tadeusza Dziubę, po czym stwierdził na 

podstawie listy obecności, że w sesji uczestniczy 14 Radnych na ogólną liczbę 15, a zatem 

Rada Miejska jest kompetentna do podejmowania prawomocnych uchwał.  

 

 Następnie zebrani wysłuchali hejnału gminy, w wykonaniu saksofonisty p.Witolda 

Biegalskiego. 

 

 Pan Przewodniczący przypomniał, że porządek obrad został podany Radnym w 

zawiadomieniach o sesji i spytał o ewentualne uwagi. 

 

 Uwag nie zgłoszono. 

 

Porządek sesji: 

 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, przedstawienie porządku obrad. 

2. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

3. Informacja o działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

4. Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy i Miasta Witkowo 

za 2013r. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o wyodrębnieniu w budżecie Gminy 

Witkowo środków stanowiących fundusz sołecki. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu części działki nr 31/27, położonej w miejscowości Chłądowo. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu działek nr 689/5, 41/1 i 41/2, położonych w miejscowości 

Witkowo. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu części działki nr 182/1 w Wiekowie. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie dopłaty do ceny wody na rzecz odbiorców ze wsi 

Królewiec. 

10. Ustosunkowanie się kompetentnych osób do spraw przedstawionych w punkcie 2 

porządku sesji. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wykazu kąpielisk na 2014rok na terenie 

Gminy i Miasta Witkowo. 
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12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad zarządu oraz korzystania z Ośrodka 

wypoczynkowego w Skorzęcinie 

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłat za korzystanie z Ośrodka 

Wypoczynkowego w Skorzęcinie. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XX/172/2012 Rady Miejskiej w 

Witkowie z 25 października 2012r. w sprawie podziału Gminy i Miasta Witkowo na 

jednomandatowe okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXII/210/2012 Rady Miejskiej w 

Witkowie z 27 grudnia 2012r. w sprawie podziału Gminy i Miasta Witkowo na stałe 

obwody głosowania, ustalenia ich granic i numerów oraz wyznaczenia siedzib 

obwodowych komisji wyborczych. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii św. Marcina w Ostrowitym 

Prymasowskim na prace restauratorskie dla obiektu zabytkowego wpisanego do 

rejestru zabytków. 

17. Dokonanie zmian w wieloletniej Prognozie Finansowej oraz zmian w budżecie gminy 

i miasta na 2014r. 

18. Inne sprawy. 

19. Zamknięcie obrad XXXII sesji Rady Miejskiej w Witkowie. 

 

Ad.1. Jak wyżej. 

 

 

Ad.2. W punkcie tym poruszono następujące sprawy: 

 

1/ p.Przewodniczący Rady: 

-  zwrócił się do uczestników sesji z prośbą o przeprowadzenie zbiórki pieniężnej dla rodziny 

pogorzelców z Witkowa; 

 

- powitał przybyłego na sesję Rady Miejskiej Posła na Sejm RP Pana Tadeusza Dziubę i 

poprosił go o zabranie głosu. 

Pan Dziuba stwierdził, że przybył dzisiaj na sesję głównie ze względów koleżeńskich, gdyż 

radny Łukasz Grabowski jest jednym z jego najważniejszych współpracowników. W dalszej 

wypowiedzi stwierdził, że dzisiaj specyficzną okolicznością jest to, że miesiąc temu Sejm 

przyjął nową ustawę o funduszu sołeckim, a są w niej istotne cztery nowości. Po pierwsze 

rada gminy podejmuje uchwałę, która jest bezterminowa, a do tej pory trzeba było robić to 

corocznie, teraz mają one charakter bezterminowy, co gwarantuje funduszom większą 

trwałość. Druga zmiana jest jeszcze ważniejsza, dzięki niej będzie można zmieniać plan 

wydatków, projekty objęte planem wydatków będzie można w trakcie roku zmieniać co 

poprawia elastyczność działania sołectw i umożliwia wykorzystywanie oszczędności, które 

się pojawiały. Zupełna nowość polega również na tym, że sołectwa będą mogły  finansować 

wspólne przedsięwzięcia co do tej pory było niemożliwe. Czwarta zmiana to podniesienie 

progu zwrotu kosztów z budżetu państwa, za podejmowane działania inwestycyjne o dziesięć 

punktów procentowych. Są to zmiany istotne. Jak wiadomo od dawna solą demokracji jest 

samozorganizowanie się wspólnot lokalnych, zmiany w funduszu poprawią instrumentalnie 

funkcjonowanie tych wspólnot. Apelował o korzystanie z tych możliwości. Poinformował, że 

nie jest członkiem komisji, która ten projekt opracowywała, ale fundusz jest dla niego ważny, 

gdyż w swoim okręgu wyborczym przyjął taką zasadę, że dyżury poselskie pełni właśnie w 

sołectwach. Cieszę się, stwierdził dalej p.Dziuba, że z inicjatywy  moich kolegów udało się 

takie rozwiązania wprowadzić. Na zakończenie swego wystąpienia, pan Dziuba podziękował 

za możliwość zabrania głosu; 
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3/ p.Jadwiga Walerczyk - Sołtys Sołectwa Malenin  zwróciła się z wnioskiem o przycięcie 

krzaków  przy drodze gminnej – w kierunku do miejscowości Karsewo; 

 

4/ p.Stanisław Przybylski – Sołtys Sołectwa Mielżyn zwrócił się z wnioskiem o 

informowanie sołtysów o inwestycjach które prowadzone są na terenie danego sołectwa; 

wnioskował ponadto o założenie bariery ochronnej na skrzyżowaniu Placu Wolności z ul. 

Gnieźnieńską  w Mielżynie; 

 

5/ p.Łukasz Grabowski  zgłosił propozycję, w związku z planowaną kanonizacją Papieża 

Jana Pawła II  zorganizowania wspólnie z OK,SiR-em festynu rodzinnego. 

 

 

 

 

Ad.3. Informację o działalności Burmistrza Gminy i Miasta w okresie 

międzysesyjnym przedstawił p.Krzysztof Szkudlarek - Burmistrz Gminy i Miasta.  

 

 W trakcie czytania ww. informacji dokonano za pomocą rzutnika prezentacji zdjęć z 

ważniejszych wydarzeń i z realizacji ważniejszych inwestycji. 

 

 Uwag nie zgłoszono, wobec czego p.Przewodniczący stwierdził, że informacja została 

przez Radę Miejską przyjęta. 

 

Przedmiotowa informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

 

Ad.4. Informację o stanie bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy i Miasta 

Witkowo za 2013r. przedstawił p. Mariusz Masłowski – Komendant Komisariatu Policji w 

Witkowie . 

 

Przedmiotowa informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Pan Komendant Komisariatu podziękował Burmistrzowi GiM Witkowo i Radnym Rady 

Miejskiej w Witkowie za to, że wspierają działalność Policji w Witkowie, w złożonej sytuacji 

finansowej. 

 

 Po czym p.Przewodniczący prosił o ewentualne pytania. 

Pytań nie zgłoszono, wobec czego p.Przewodniczący stwierdził, że Rada Miejska informację 

przyjęła. 

 

 

 

Ad.5. Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o 

wyodrębnieniu w budżecie Gminy Witkowo środków stanowiących fundusz sołecki, Komisje 

na swych przedsesyjnych posiedzeniach zaopiniowały pozytywnie. 

 

 Uwag nie zgłoszono.  
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U C H W A Ł A   Nr XXXII/305/2014 w sprawie rozstrzygnięcia o wyodrębnieniu w 

budżecie Gminy Witkowo środków stanowiących fundusz została podjęta jednogłośnie i 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

 

Ad.6. Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu części działki nr 31/27, 

położonej w miejscowości Chłądowo był rozpatrywany na przedsesyjnych posiedzeniach 

Komisji i Radni zaopiniowali projekt uchwały pozytywnie. Komisje zaproponowały ustalenie 

opłat z tytułu wzrostu wartości nieruchomości w wysokości: 20% dla terenów zabudowy 

mieszkaniowej jednorodzinnej i 1% dla terenów dróg wewnętrznych. Po czym spytał o 

ewentualne uwagi. 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec czego p.Przewodniczący poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.  

 

 U C H W A Ł A   Nr XXXII/306/2014 w sprawie zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu części działki nr 31/27, położonej w miejscowości 

Chłądowo została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

 

Ad.7. Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu działek nr 689/5, 41/1, 41/2 

położonych w miejscowości Witkowo był rozpatrywany na przedsesyjnych posiedzeniach 

Komisji i Radni zaopiniowali projekt uchwały pozytywnie. Komisje zaproponowały ustalenie 

opłat z tytułu wzrostu wartości nieruchomości w wysokości: 30% dla terenów zabudowy 

mieszkaniowej wielorodzinnej i 1% dla terenów dróg wewnętrznych. Po czym spytał o 

ewentualne uwagi. 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec czego p.Przewodniczący poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.  

 

 U C H W A Ł A   Nr XXXII/307/2014 w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu działek nr 689/5, 41/1, 41/2 położonych w 

miejscowości Witkowo została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

 

 

Ad.8. Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu części działki nr 182/1 w 

Wiekowie był rozpatrywany na przedsesyjnych posiedzeniach Komisji i Radni zaopiniowali 

projekt uchwały pozytywnie. Komisje zaproponowały ustalenie opłaty z tytułu wzrostu 

wartości nieruchomości w wysokości 30% dla terenów zabudowy letniskowej. Po czym 

spytał o ewentualne uwagi. 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec czego p.Przewodniczący poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.  
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 U C H W A Ł A   Nr XXXII/308/2014 w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu działek nr 689/5, 41/1, 41/2 położonych w 

miejscowości Witkowo została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

 

 

Ad.9. Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały w sprawie dopłaty do ceny 

wody na rzecz odbiorców ze wsi Królewiec był rozpatrywany na przedsesyjnych 

posiedzeniach Komisji i Radni zaopiniowali projekt uchwały pozytywnie. Po czym spytał o 

ewentualne uwagi. 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec czego p.Przewodniczący poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.  

 

 U C H W A Ł A   Nr XXXII/309/2014 w sprawie dopłaty do ceny wody na rzecz odbiorców 

ze wsi Królewiec została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

 

 Ad.10. Pan Krzysztof Szkudlarek – Burmistrz Gminy i Miasta ustosunkował się do 

następujących spraw, zgłoszonych w punkcie „2” porządku obrad: 

 

- odnośnie wycięcia krzaków – zostaną w najbliższym czasie usunięte; 

 

- odnośnie prowadzonej inwestycji w sołectwie Mielżyn – p. Burmistrz poinformował, że 

inwestycji tej nie prowadzi gmina; 

 

- odnośnie zorganizowania festynu -  wie , że taki rodzinny festyn jest planowany. 

 

 

 

Ad.11. Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały w sprawie określenia 

wykazu kąpielisk na 2014 rok na terenie Gminy i Miasta Witkowo był rozpatrywany na 

przedsesyjnych posiedzeniach Komisji i Radni zaopiniowali projekt uchwały pozytywnie. Po 

czym spytał o ewentualne uwagi. 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec czego p.Przewodniczący poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.  

 

U C H W A Ł A   Nr XXXII/310/2014 w sprawie uchwały w sprawie określenia wykazu 

kąpielisk na 2014 rok na terenie Gminy i Miasta Witkowo została podjęta jednogłośnie i 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad.12. Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały w sprawie ustalenia 

zasad zarządu oraz korzystania z Ośrodka Wypoczynkowego w Skorzęcinie był rozpatrywany 

na przedsesyjnych posiedzeniach Komisji i Radni zaopiniowali projekt uchwały pozytywnie. 

Po czym spytał o ewentualne uwagi. 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec czego p.Przewodniczący poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.  

 

U C H W A Ł A   Nr XXXII/311/2014 w sprawie uchwały w sprawie ustalenia zasad 

zarządu oraz korzystania z Ośrodka Wypoczynkowego w Skorzęcinie została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

 

Ad.13. Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały w sprawie ustalenia 

opłat za korzystanie z Ośrodka Wypoczynkowego w Skorzęcinie był rozpatrywany na 

przedsesyjnych posiedzeniach Komisji i Radni zaopiniowali projekt uchwały pozytywnie. Po 

czym spytał o ewentualne uwagi. 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec czego p.Przewodniczący poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.  

 

U C H W A Ł A   Nr XXXII/312/2014 w sprawie uchwały w sprawie ustalenia opłat za 

korzystanie z Ośrodka Wypoczynkowego w Skorzęcinie została podjęta jednogłośnie i 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

 

Ad.14. Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały Nr XX/172/2012 Rady Miejskiej w Witkowie z 25 października 2012r. w sprawie 

podziału Gminy i Miasta Witkowo na jednomandatowe okręgi wyborcze, ustalenia ich granic 

i numerów był rozpatrywany na przedsesyjnych posiedzeniach Komisji i Radni zaopiniowali 

projekt uchwały pozytywnie. Po czym spytał o ewentualne uwagi. 

 

Głos zabrał p. Henryk Mucha, który poprosił o wyjaśnienie, dlaczego w obwodzie w 

którym on będzie startował na radnego, jest dwóch radnych, dlaczego dzieli się ulicę Jasną w 

połowie. Czy komuś zależało, aby wyeliminować radnego. 

W odpowiedzi p.Przewodniczący Rady poinformował p.Muchę, że zgodnie ze starym 

podziałem z Osiedla Nr 5 wybierało się 4 radnych, ale w związku z wprowadzeniem nowych 

przepisów, powstały okręgi jednomandatowe. Na każdego radnego musi przypadać określona 

liczba mieszkańców. Jak stwierdził dalej, z tego rejonu jest nas dwóch, wyborcy określą kogo 

wybiorą. 

 

Innych uwag nie zgłoszono, wobec czego p.Przewodniczący poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.  

 

U C H W A Ł A   Nr XXXII/313/2014 w sprawie zmiany uchwały Nr XX/172/2012 Rady 

Miejskiej w Witkowie z 25 października 2012r. w sprawie podziału Gminy i Miasta Witkowo 

na jednomandatowe okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad.15. Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały Nr XXII/210/2012 Rady Miejskiej w Witkowie z 27 grudnia 2012r. w sprawie 

podziału Gminy i Miasta Witkowo na stałe obwody głosowania, ustalenia ich granic i 

numerów oraz wyznaczenia siedzib obwodowych komisji wyborczych był rozpatrywany na 

przedsesyjnych posiedzeniach Komisji i Radni zaopiniowali projekt uchwały pozytywnie. Po 

czym spytał o ewentualne uwagi. 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec czego p.Przewodniczący poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.  

 

U C H W A Ł A   Nr XXXII/314/2014 w sprawie zmiany uchwały Nr XX/172/2012 Rady 

Miejskiej w Witkowie z 25 października 2012r. w sprawie podziału Gminy i Miasta Witkowo 

na jednomandatowe okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

 

Ad.16. Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały w sprawie w sprawie 

udzielenia dotacji dla Parafii św. Marcina w Ostrowitym Prymasowskim na prace 

restauratorskie dla obiektu zabytkowego wpisanego do rejestru zabytków był rozpatrywany 

na przedsesyjnych posiedzeniach Komisji i Radni zaopiniowali projekt uchwały pozytywnie. 

Po czym spytał o ewentualne uwagi. 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec czego p.Przewodniczący poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.  

 

U C H W A Ł A   Nr XXXII/315/2014 w sprawie w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii 

św. Marcina w Ostrowitym Prymasowskim na prace restauratorskie dla obiektu zabytkowego 

wpisanego do rejestru zabytków została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

  

 

 Ad.17. Uzasadnienie do proponowanych zmian w budżecie gminy i miasta i w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej przedstawiła p.Halina Rzepecka – Skarbnik Gminy i 

Miasta. 

 

 Po czym p.Przewodniczący spytał o ewentualne uwagi. 

 Uwag nie zgłoszono. 

 

U C H W A Ł A   Nr XXXII/316/2014 w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy i Miasta Witkowo na lata 2014-2025 została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

U C H W A Ł A   Nr XXXII/317/2014 w sprawie zmian w budżecie na 2014 rok została 

podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad.18. W punkcie tym p.Przewodniczący Rady: 

 

1/ poinformował, że kolejna sesja Rady Miejskiej planowana jest na dzień 30 kwietnia br. 

(wtorek); 

 

2/ poinformował, że Rada Miejska w Trzemesznie podjęła wniosek o wspólną organizację 

obchodów 25. rocznicy pierwszych wolnych wyborów do Sejmu RP; 

 

3/ poinformował, że RIO pozytywnie zaopiniowało możliwość sfinansowania przez Gminę 

deficytu budżetowego oraz planowanej kwoty długu; 

 

4/ poinformował o piśmie Starosty Gnieźnieńskiego dot. likwidacji Punktu Funduszy 

Europejskich w Gnieźnie i odczytał projekt odpowiedzi w tej sprawie; 

 

5/ poinformował o wynikach zbiórki pieniężnej dla rodziny pogorzelców (protokoł ze zbiórki 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

 

 

 

 Ad.19. Wobec wyczerpania się porządku obrad XXXII sesji Rady Miejskiej w 

Witkowie p.Przewodniczący zamknął jej obrady o godz. 14,00. 

 

 

        Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

               Bogusław  Mołodecki 

 

Protokołowała: 

A.Kwapich 

 

 

 

 

  

 

 

 

 


